
Avelskommittén Sv. Hamiltonstövareföreningen. 

 

Teams möte 2022-03-06 kl 17.45 – 19.00.  

Närvarande: Tobias K, Åke G, Johanna F, Glenn A, Petra H och Gunnar P.  

Tobias K leder mötet och Gunnar P gör minnesanteckningar.  

• Till hanhundslistan har tillkommit fyra nya hanar sedan föregående möte.  

• Den skrivelse om utvärdering av avelsdjur med lika krav för hane och tik som 

beslutades om på föregående möte reserverar sig ett avelsråd emot. Avelsrådet vill 

agera som tidigare och tänker inte följa den.  

• Svenska Stövarklubbens avelskommitté har inte representerats av föreningen men 

föreningen ska fortsättningsvis delta där.  

• Sedan föregående möte har fem tik ägare hört av sig om förslag på hanhund till sin 

tik. Hittills är tjugotre rekommendationer gjorda och åtta tikar parade.  

• De tikar som är på hemsidan som tikar som planeras paras följs inte upp om vad 

som händer. Framledes ska vi försöka göra detta. Detta blir ett jobb för samtliga i 

kommittén förutom ett avelsråd som reserverat sig.  

• Kullar som inte är rekommenderade av avelsråden ska inte annonseras på 

hemsidan.  

• Petra tar med sig frågan om utställningsmerit för avel till SvStk. Kan vi 

rekommendera avelsdjur med officiell merit i juniorklass på utställning om alla andra 

krav uppfylls?  

• En motion om att avskaffa HD-röntgen har inkommit till föreningen. Det förslag som 

röstades igenom på föregående årsmöte om att nivå ett i hälsoprogrammet skulle 

införas ogillas i Svenska Stövarklubben och SKK. Detta på grund av en oklar skrivelse i 

årsmötesprotokollet. Styrelsen får arbeta vidare med frågan och hur den ska 

handläggas. Som det är nu röntgas allt för få hundar för att få en klar bild av HD läget 

i rasen. Önskvärt är att så många som möjligt röntgar sina hundar även om de inte 

kommer gå i avel.  

• Petra gör en sammanställning av avelssäsongen 2021 för redovisning på årsmötet. 

Det är bra om även den del av innevarande år som är aktuell redovisas då.  

Nästa möte blir 10:e maj kl 18.00. 


